
„RAKOVINA JE NÁŠ NOVÝ COVID“, říká šéf
společnosti Pfizer o tom, jak se chystá
vydělávat na léčbě rakoviny, kterou způsobily
jeho zabijácké pseudo-vakciny (VIDEO)
- editor007 | 7. května 2024

SVĚT: Přesně tak to funguje v prostředí Big Pharmy: vyrobí se přípravek, který má údajně
léčit jednu nemoc, aby způsobil další. A i na tu už je mezitím připraven „správný“ lék.

V případě genových injekcí lze pak zkonstatovat, že nic neléčí (ani nefungují jako prevence, jak se
tvrdí), ale způsobují mnoho zdravotních problémů. Většina „náhlých a nevysvětlitelných úmrtí“ jde
na jejich vrub, stejně jako myokarditida, takzvaná „turbo rakovina“ či různé neurologické problémy.

Výčet potíží, které se po masivní aplikaci genových injekcí vyskytují po celém světě, by byl dlouhý. A
jistě je na většinu z nich připraven ten „správný“ lék. Ideálně od těch, kteří vyrábí přípravky, které
zajistí dostatek pacientů…

„Nyní, když pandemie Covidu skončila a poptávka po vakcínách proti Covidu prudce klesá, se
společnost Pfizer zaměřuje na léčbu rakoviny,“ uvedl generální ředitel Albert Bourla v pořadu Fox
Business.

Společnost očekává, že zaboduje s léky proti rakovině. Bourla dokonce použil slovo „blockbuster“
(prodejní trhák).

Plandemie přinesla jeho podnikání rekordní tržby. Jen v roce 2022 prodala společnost Pfizer
produkty v hodnotě neuvěřitelných 157 miliard dolarů. Loni tržby klesly na 71 miliard. Od konce
roku 2022 ztratily akcie společnosti Pfizer 42 procent hodnoty.

Pfizer chairman and CEO Albert Bourla: Our oncology drugs will be blockbuster ones
"Seagen acquisition and oncology. It is what it is our new Covid. So we did what we did
with Covid. We are very proud, we saved the world, but it is behind us now. We want to
do once more and I… pic.twitter.com/NBNKDyI79U

— Camus (@newstart_2024) May 5, 2024

„Onkologie je náš nový covid. Jsme velmi hrdí na to, že jsme zachránili svět, ale to už je za námi,“
řekl šéf Pfizeru bez mrknutí oka. „Rádi bychom to zopakovali a myslím si, že onkologie nabízí ty
nejlepší příležitosti.“

Na konci loňského roku koupila společnost Pfizer za 43 miliard dolarů biotechnologickou společnost
Seagen, která se specializuje na léky na bázi monoklonálních protilátek. Tyto léky jsou navrženy tak,
aby zabíjely nádorové buňky.

„Jeden z léků společnosti, který funguje fenomenálně, se jmenuje Padcev,“ řekl Bourla. „Používá se k
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léčbě rakoviny močového měchýře a od akvizice se prodej Padcevu zvýšil o 164 procent. „To ukazuje,
jak dobře jsme peníze investovali,“ řekl.

Slíbil, že v budoucnu budou existovat „trháky,“ které budou mít „významný dopad na pacienty s
rakovinou.“ Není jasné, co přesně tím myslí.

Nejdříve nechutně zbohatnou na rakovinotvorné mRNA terapii s nadměrnou úmrtností, pak
nechutně zbohatnou na svých lécích proti rakovině.

A pak se tím ještě otevřeně chlubí. Pfizer je zločinecký syndikát maskovaný jako farmaceutický
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